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Tekla 22.04.2020 § 31
Talousarviossa on varattu investointiprojektille 9501 / katuvalaistuksen
peruskorjaus ja saneeraus 150 000 euron määräraha.

Sepäntie sijaitsee Kauttuan Ruukinpuiston alueella ja Sepäntien valaistus
Turuntieltä Tehtaantielle/Creutzintielle asti (n.1,2km) on vanhaa ja nykyistä
valaisinmallia ei enää valmisteta. Samoin pylväät on huonokuntoiset.
Jalustat ja kaapelointi on tutkittu valaistusurakoitsijan toimesta ja
hyödynnettävissä uutta valaistusta toteutettaessa. Sepäntien valaistus on
suunniteltu toteutettavaksi samantyyppisellä kulttuuriympäristöön
soveltuvalla valaisinmallilla kuin nykyinen on.
Kaikki lamput, joita valaisimissa käytetään ovat LED-valaisimia.

Paasniityntie ja Paasniitynkuja (n. 260m) ovat muuttuneet kaavakaduiksi
alueen kaavoituksen myötä ja asukkaiden rakennuttama vanha
huonokuntoinen valaistus tulee purkaa ja rakentaa uusi valaistus
maakapelein yhteistyössä alueen sähkö- ja puhelinlaitosten kanssa.

Muita kohteita, joita esitetään toteutettavaksi mikäli budjetoitu määräraha
tulevien valaistustarjousten perusteella riittää ovat
toteuttamisjärjestyksessä
- Äärilänkulmantie n. 380m (kaapeloinnit olleet valmiina kauan)
- Kappelinkuja ja Hautausmaankuja Eurakoskella n. 315m (kaapelointi
tehty v.2019)
- Tuiskulantanhua (asukkaiden aloite v. 2014) ja Leevinkuja n.400m
- Siskonpolku (asukkaiden aloite v. 2019) n.240m

Valmistelu ja lisätiedot: yhdyskuntatekniikan päällikkö Anne Saarenvalta,
puh. (044) 4224 955.

Ehdotus Tekninen johtaja:
Tekninen lautakunta päättää toteuttaa tievalaistuksen saneerausta ja
korjausta talousarvion määrärahan puitteissa alla olevan listan mukaisessa
järjestyksessä:

 - Sepäntie välillä Turuntie-Tehtaantie/Creutzintie
 - Paasniityntie ja Paasniitynkuja
 - Äärilänkulmantie
 - Kappelinkuja ja Hautausmaankuja
 - Tuiskulantanhua ja Leevinkuja
 - Siskonpolku

Päätös Tekninen lautakunta:
Tekninen lautakunta päätti hyväksyä päätösehdotuksen.

Hannu Arvola jätti asiaan eriävän mielipiteen: Sepäntien valaistuksen
korjaus tulee siirtää tulevaisuuteen.
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